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Rada Miejska w Pleszewie 

Protokół nr IV/2024 

 

 

IV Sesja w dniu 20 sierpnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 20 sierpnia 2024 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:36 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

 

Obecni: 

1. Dariusz Dryjański 

2. Renata Garsztka 

3. Wiesława Gil 

4. Adela Grala-Kałużna 

5. Małgorzata Grzechowiak 

6. Piotr Hartleb 

7. Elżbieta Hyla 

8. Błażej Kaczmarek 

9. Tomasz Klak 

10. Piotr Kusiakiewicz 

11. Maciej Ładziński 

12. Kinga Melka 

13. Adrian Michalak 

14. Jan Noskowski 

15. Anita Szczepaniak 

16. Konrad Świderski 

17. Katarzyna Trawińska 

18. Marcin Walczak 

19. Małgorzata Walendowska 

20. Sebastian Wasielewski 

21. Małgorzata Wysocka-Balcerek 

 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia IV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Błażej Kaczmarek, który stwierdził, że na sali 

znajduje się 17 radnych, czyli Rada jest władna do podejmowania uchwał. Przewodniczący przywitał 

wszystkich zebranych. Sesja jest nadzwyczajna zwołana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Pleszew. 

 

Burmistrz A. Ptak przeprosił, że po raz kolejny jest potrzeba zwoływania sesji w trybie nadzwyczajnym, ale 

uzasadnienie jest związane z WPF i budżetem, chodzi głównie o kwestie rozstrzygnięcia pewnych dużych 

przetargów, gdzie jest finansowanie zewnętrzne. Ponadto Wojewoda po raz kolejny przesyła zmiany w zakresie 

dotacji celowych. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024 – 2039, 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024. 

4. Zamknięcie obrad. 
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Kierownik Referatu Informatyki M. Stempniewicz poinformował radnych, że jest wdrażany nowy system  

i platforma funkcjonuje przez przeglądarkę, zatem mogą występować pewne problemy techniczne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Małgorzata Grzechowiak, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, 

Błażej Kaczmarek, Tomasz Klak, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, 

Konrad Świderski, Katarzyna Trawińska, Marcin Walczak, Małgorzata Walendowska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Dryjański, Adrian Michalak, Jan Noskowski, Sebastian Wasielewski 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024– 2039, 

Skarbnik A. Baurycza poinformowała, że od czasu przedłożenia materiałów do dnia dzisiejszego Wojewoda 

przekazał informację o kolejnej zmianie dotyczącej przyznania dotacji na prowadzenie Środowiskowego Domu 

Samopomocy, która jest już ujęta w projekcie budżetu, stąd zmiana w załączniku nr 1.  

W zakresie Wieloletniej Prognozy Finansowej - jest zwiększenie o 2.812,50 zł po dochodach i po wydatkach. 

Po wydatkach bieżących jest zwiększenie o 23.200 zł z przeznaczeniem na zabezpieczenie środków na drobne 

naprawy i prace porządkowe na terenie Urzędu Miasta i Gminy Pleszew. W związku z przyznaną dotacją  

w załączniku nr 2 - wykaz przedsięwzięć do WPF, zachodzą zmiany w zakresie przedsięwzięcia, zadania  

z zakresu opieki społecznej wynikające z Wieloletniego Programu Współpracy Miasta i Gminy Pleszew,  

w którym to łączne nakłady finansowe, limit 2024 roku i limit zobowiązań jest zwiększany o 2.812,50 zł, czyli 

w wysokości przyznanej dotacji. 

Z-ca Burmistrza A. Jędruszek poinformował, że sesja została zwołana ze względu na rozstrzyganie przetargów. 

Jest to jeden z dużych przetargów w ramach inwestycji: „Poprawa systemu zaopatrzenia w wodę w Gminie 

Pleszew etap II i III”. Mamy zwiększenie dotyczące budowy nowej stacji pomp dla Pleszewa, łącznie  

z biurowcem. Tutaj niestety oferty były większe niż to co zakładano. Jest to zwiększenie o 1.154.000 zł. Wartość 

całego zadania to prawie 17 mln zł, dokładnie 16.952.000 zł. Dofinansowanie to ponad 50% tej wartości. Mamy 

jeszcze możliwość odzyskania VAT. Zatem poniesiony koszt zostanie zaprezentowany wtedy, kiedy rozliczymy 

już wszystkie poniesione nakłady. Drugim elementem jest waloryzacja przyszłych wartości rachunków za 

zadanie „Budowa Compact Lab”. Zgodnie z ustawą o zamówieniach publicznych wykonawcy przysługuje po 

12 miesiącach waloryzacja ceny, ale oczywiście tylko ceny za te roboty, które były wykonywane w danym 

okresie. Zatem przewidujemy na ten rok zwiększenie wartości. Poza tym są drobne korekty, przesunięcia 

pomiędzy latami. Jest jeszcze jedno zadanie, na „Wykonanie zbiorników i sieci do wychwytywania deszczówki 

w Taczanowie Drugim przy szkole”, gdyż otrzymaliśmy dofinansowanie 150.000 zł z Urzędu 

Marszałkowskiego w ramach projektu „Deszczówka”, stąd też po przeanalizowaniu kosztorysów inwestorskich 

jest zwiększenie o 156.000 zł dla tego zadania. 

Radny T. Klak uznał, że jest to właściwa uchwała, w której można zabrać głos na temat wniosku mieszkańców 

Zielonej Łąki, który wypłynął do Burmistrza, a konkretnie tych osób, które budowały się na ul. Letniej. To nie 

jest tylko problem akurat tych mieszkańców, tylko za chwilę mogą pojawić się wnioski mieszkańców Marszewa 

Wschód, osiedla Armii Poznań. Czy zamierzamy je w perspektywie czasu wprowadzić do WPF? A w ślad za 

tym, czy zamierzamy w jakiś sposób ten problem rozwiązać? Mieszkańcy kupili działki, większość tych dróg 

wewnętrznych nie jest drogami Miasta, a mieszkańców z pewnością nie stać na pobudowanie wewnętrznych 

dróg przy ulicach, przy których nabyli działki i zabudowali je. Konkretnie chodzi o wniosek mieszkańców ul. 
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Letniej, Marszewa Wschód i Armii Poznań. Zapewne znajdzie się jeszcze wiele ulic, przy których pojawi się 

ten sam problem, czy planujemy jakieś rozwiązanie w tej kwestii? 

Burmistrz A. Ptak poinformował, że temat był poruszany przez wszystkie kluby radnych. Była dyskusja 

zarówno z Miłośnikami Ziemi Pleszewskiej, Platformy, jak i Wspólnej Przyszłości. Jesteśmy na etapie wykazu 

dróg prywatnych. Na ten moment mamy zinwentaryzowanych 10 km dróg. Gdybyśmy chcieli pobudować drogi 

prywatne, to w większości przypadków, w 80% nie ma tam w ogóle kanalizacji sanitarnej, ani deszczowej. 

Robimy drugi wykaz dróg publicznych gminnych, które nie są zrobione, albo wymagają remontu po rozdziale 

kanalizacji sanitarnej i deszczowej. Tak, jak mamy teraz na ul. Zygmunta Starego, gdzie jest zmieniana 

kanalizacja sanitarna i deszczowa, do tego dochodzi nawierzchnia i koszt całego zadania to ponad 2 mln zł, 

czyli musimy mieć świadomość tego, jakie koszty są związane z budową drogi na prywatnym i analogicznie 

publicznym gruncie. Osoby, które kupowały działkę wiedziały, że jest to droga prywatna. Prywatny właściciel 

skonsumował za to pieniądze. Decyzja powinna być wspólna, natomiast moje stanowisko jest takie, żeby 

najpierw zabezpieczyć mieszkańców dróg publicznych, którzy nie mają infrastruktury, łącznie z drogową, a 

później, w kolejnych latach myśleć co zrobić z drogami prywatnymi. Co powiedzieć ludziom, gdzie jest łącznik 

ul. Błotnej z Nową, z ul. Marcinkowskiego, z ul. Kwiatowej w Suchorzewie, z ul. Brzózki w Kowalewie? Będzie 

wykaz takich ulic publicznych gminnych, gdzie nie ma zrobionej drogi, a nawet jeśli jest zrobiona droga to ona 

w perspektywie 3, 4 lat będzie całkowicie demontowana z uwagi na to, że będzie pojawiała się kanalizacja 

sanitarna i będzie rozdział kanalizacji sanitarnej od deszczowej. Na ul. Zygmunta Starego, gdybyśmy położyli 

dywanik to mogłaby spokojnie nadal funkcjonować, musiało tam jednak dojść do rozdziału kanalizacji 

deszczowej i sanitarnej. 

Ostatniej nocy udało nam się w mieście obronić ul. Kolejową, Lipową, Poznańską od deszczu, a pamiętamy co 

było zawsze na ul. Kolejowej? Jest to wynik tego, że w ¾ miasta jest już dokonany rozdział. Co było na 

skrzyżowaniu ulic Kaczyńskiego, Sienkiewicza, Wyspiańskiego tam, gdzie nie tylko dekle podnosiły się do 

góry, ale i cała droga? Dlatego należy się zastanowić co do dróg publicznych, które są o nawierzchni gruntowej, 

gdzie dojdzie, czy musi dojść, gdyż jest już złożony wniosek do przebudowy z uwagi na rozdział kanalizacji 

sanitarnej deszczowej i do dróg prywatnych. Zauważalna będzie skala wyzwań. Na przykładzie ul. Zygmunta 

Starego widać, że jest króciutka droga, a kosztuje ponad 2 mln zł, analogicznie ul. Poniatowskiego. Są to 

dylematy przed którymi stajemy. 

 

Przewodniczący Rady B. Kaczmarek oznajmił, że radny Klak poruszył bardzo ważny temat. Pochylamy się nad 

tym tematem i każda sesja jest dobra do wszystkich tematów, ale faktycznie należy zrobić jakieś spotkanie i 

porozmawiać.  

 

Burmistrz A. Ptak poinformował, że gdy będzie przygotowany do tematu, to wszyscy radni dostaną zestawienie 

z ulicami, długościami dróg prywatnych, publicznych i drogami do przebudowy.  

 

Przewodniczący Rady B. Kaczmarek oznajmił, że wtedy można podyskutować na ten temat.  

 

Wiceprzewodniczący P. Kusiakiewicz potwierdził, to co powiedział pan Burmistrz, że rozmowy w ramach 

koalicji PO, po wyborach 7 kwietnia, odnośnie tych ulic i tego programu już się toczą i rzeczywiście pan 

Burmistrz obiecał, że przedstawi wykaz dróg. Nie myśleliśmy, że jest to taka skala, 10 km. Radni Koalicji 

Obywatelskiej, Wspólnej Przyszłości są za tym, aby wypracować wspólny program, który ułatwi tym 

mieszkańcom życie. Nie jest to łatwe, wydatki na remonty tych dróg są bardzo duże, ale mamy nadzieję, że taki 

program stworzymy i uda się tym mieszkańcom przedstawić jakąś propozycję, dojścia do takiej sytuacji, że te 

drogi będą wyremontowane. Nie będzie to proces jedno, dwuletni, ale może kilkuletni. Jesienią do tego 

problemu usiądziemy i będziemy na ten temat dyskutować. Radni Koalicji Obywatelskiej, Wspólnej Przyszłości 

również widzą takie problemy tych mieszkańców. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024– 2039, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Małgorzata Grzechowiak, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, 

Błażej Kaczmarek, Tomasz Klak, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, 

Konrad Świderski, Katarzyna Trawińska, Marcin Walczak, Małgorzata Walendowska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Dryjański, Adrian Michalak, Jan Noskowski, Sebastian Wasielewski 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Pleszew na lata 2024– 2039, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Małgorzata Grzechowiak, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, 

Błażej Kaczmarek, Tomasz Klak, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, 

Konrad Świderski, Katarzyna Trawińska, Marcin Walczak, Małgorzata Walendowska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Dryjański, Adrian Michalak, Jan Noskowski, Sebastian Wasielewski 

 

b) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024. 

 

Skarbnik A. Baurycza poinformowała, że w związku z otrzymaniem zawiadomienia od Wojewody o udzieleniu 

dotacji na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia Środowiskowego Domu Samopomocy dokonuje się 

zwiększenia po dochodach i po wydatkach bieżących o kwotę 2.812,50 zł. W wydatkach bieżących 

wprowadzany jest plan 23.200 zł z przeznaczeniem na zabezpieczenie środków na drobne naprawy i prace 

porządkowe na terenie Urzędu Miasta i Gminy Pleszew. Ten wydatek jest równoważony przychodami.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

autopoprawka do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Małgorzata Grzechowiak, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, 

Błażej Kaczmarek, Tomasz Klak, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, 

Konrad Świderski, Katarzyna Trawińska, Marcin Walczak, Małgorzata Walendowska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Dryjański, Adrian Michalak, Jan Noskowski, Sebastian Wasielewski 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Pleszew na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Renata Garsztka, Wiesława Gil, Adela Grala-Kałużna, Małgorzata Grzechowiak, Piotr Hartleb, Elżbieta Hyla, 

Błażej Kaczmarek, Tomasz Klak, Piotr Kusiakiewicz, Maciej Ładziński, Kinga Melka, Anita Szczepaniak, 

Konrad Świderski, Katarzyna Trawińska, Marcin Walczak, Małgorzata Walendowska, Małgorzata Wysocka-

Balcerek 

NIEOBECNI (4) 

Dariusz Dryjański, Adrian Michalak, Jan Noskowski, Sebastian Wasielewski 

 

4. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady B. Kaczmarek zamknął obrady IV sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała:                                                                                             Przewodniczący Rady: 

Paulina Tecław                                                                                    Błażej Kaczmarek  
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Wykaz załączników 

 

Załącznik nr 1 – lista obecności Radnych Rady Miejskiej. 

 

 


